
قانون اجازه دهد معاونت فرهنگی
را حفظ می کنیم
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شهردار تبریز گفت: تا زمانی که قانون اجازه دهد، معاونت فرهنگی
در چارت سازمانی شهرداری تبریز باقی خواهد ماند.

به گزارش اعتدال پرس (اعتدال آذربایجان) به نقل از شهریار، ایرج
شهین باهر در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه حذف معاونت فرهنگی از
چارت سازمانی شهرداری صحت دارد یا خیر، عنوان کرد: تاکنون در چند
کلانشهر کشور و از جمله تبریز معاون فرهنگی از چارت شهرداری خارج
نشده  و تا به امروز جمعبندی این استکه موضوعات فرهنگی بسیار
ضرورت دارد حتی در بسیاری از موارد ضروریتر از مسایل عمرانی است
و تا زمانی که مسائل فرهنگی حل نشود مسائل عمرانی اهمیت چندانی

نخواهد داشت.

او اظهار داشت: تا زمانی که قانون اجازه دهد، معاونت فرهنگی در
چارت سازمانی شهرداری تبریز باقی خواهد ماند.

ایرج شهین باهر در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه تکلیف تبدیل
وضعیت نیروهای شهرداری چه زمانی مشخص خواهد شد، اظهار داشت:
تبدیل وضعیتها در اختیار شهرداری و شورای شهر نیست، این موضوع از
طریق وزارت کشور ابلاغ میشود و حتی در صورت ابلاغ از طرف وزارت
کشور نیز یک موضوع کشوری است و مربوط به شهر و شهرداری یک شهر
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نیست، اما چون معاونت عمرانی وزارت کشور بهطور مستقیم درگیر
موضوع کرونا است، در این خصوص مقداری تعلل ایجاد شده و به محض

ابلاغ، اقدامات لازم را انجام خواهیم داد.


